
اخبارخبر كوتاه
گزارشی از پرونده های حقوقی پرسپولیس؛ خطر النصر همچنان وجود دارد؟

وکیلباشگاه:شهرخودروخبرندارد،پروندهرابهاستینافبردهایم
چند  انجام  با  روزها  این  پرسپولیس  باشگاه 
کار مهم قدم بزرگی به سمت حل و فصل مشکلات 
موجود برداشت و حالا امور در سرزمین سرخ ها با 
نظم بیشتری پیش می رود و به نظر می رسد از آن 
آشفتگی و به هم ریختگی که در دوره چند مدیر قبلی 
درحالی که  نیست.  خبری  داشت  وجود  باشگاه  در 
سرخ ها با خرید مهدی ترابی، پرداخت بخش قابل 
توجهی از بدهی ماریو بودیمیر و همچنین واریز 10 
روز  کادرفنی  اعضای  و  بازیکنان  قرارداد  از  درصد 
خوش خبری را سپری می کنند اما خبر صادرشدن 
پرسپولیسی ها  از  شهرخودرو  باشگاه  شکایت  رای 
بابت بدهی 8 میلیارد تومانی و فرصت 48 ساعته 
برای  نگرانی هایی  دیگر  بار  مبلغ،  این  تسویه  برای 
بابت تهدید  از  آنها  ایجاد کرد و  این تیم  هواداران 
انضباطی  کمیته  به  شکایت  برای  مشهدی  باشگاه 

AFC دچار ترس و استرس شدند.
پرونده  موضوع  شهرخودرو،  موضوع  کنار  در 
بودیمیر و شرایط پرداخت مابقی طلب این بازیکن، 
کمیته  در  خلیل زاده  شجاع  از  شکایت  موضوع 
به  النصری ها  شکایت  همچنین  و  وضعیت  تعیین  
به لحاظ  سرخ ها  که  بود  مواردی   CAS دادگاه 
وکیل،  ساعد  امیر  و  هستند  درگیر  آن  با  حقوقی 
مشاور حقوقی باشگاه نیز درخصوص این پرونده ها 

صحبت هایی را مطرح کرد.
 وکیل: مشهدی ها خبر ندارند، پرونده را به 

استیناف برده ایم!
انتشار  با  دیروز  شهرخودرو  مشهدی  باشگاه 
نامه ای در فضای مجازی و رسانه ها، نسبت به بدهی 
حدودا 8 میلیاردی سرخ ها واکنش نشان دادند و با 
استناد به حکمی که کمیته تعیین وضعیت صادر 
کرده، خواهان پرداخت این مبلغ تا 48 ساعت بعد 
شدند و البته در انتهای نامه نیز متذکر شده اند که 
درصورت عدم توجه مدیران پرسپولیس، این پرونده 

را به کنفدراسیون فوتبال آسیا می برند.
به عنوان  روزها  این  که  ساعدوکیل  امیر 
و  است  فعالیت  به  مشغول  باشگاه  حقوقی  مشاور 
پرونده های این تیم را مدیریت می کند درخصوص 
برای  »اینکه  گفت:  شهرخودرویی ها  ادعای  این 
به لحاظ  کرده اند  لحاظ  ساعته   48 مهلت  باشگاه 
قانونی انجام پذیر است و هرگاه حکم نهایی در یک 
مرجع قضایی صادر می شود، شاکی پرونده می تواند 
فرصت 48 ساعته ای برای انجام این حکم به طرف 

دیگر پرونده بدهد.«
او ادامه داد: »البته درخصوص این پرونده باید 
تعیین  کمیته  که  رایی  به  پنجشنبه  ما  که  بگویم 
وضعیت صادر کرده بود اعتراض کردیم و این پرونده 
به پرونده  این مرجع  تا در  به استیناف کشاندیم  را 
رسیدگی شود. البته این احتمال را می دهم که مدیران 
استیناف  به  پرونده  این  بردن  از  محترم شهرخودرو 
دلیل  و  هستند  بی خبر  پرسپولیس  باشگاه  توسط 
ادعای آنها برای اعطای فرصت 48 ساعته به باشگاه 

پرسپولیس هم همین موضوع بوده است.«
 روند عجیب و غریب پرونده شجاع خلیل زاده

لیگ  رقابت های  نیم فصل  به  شدن  نزدیک  با 
با  خلیل زاده  شجاع  پرونده  تکلیف  هنوز  برتر، 
باشگاه پرسپولیس و ادعای این باشگاه درخصوص 

مشخص  خلیل زاده  شجاع  فسخ  بودن  غیرقانونی 
نشده است و این پرونده در پله های فدراسیون بالا و 
پایین می شود، بدون اینکه مشخص شود چه زمانی 

قرار است درخصوص این پرونده رایی صادر شود.
خودش  وضعیت  تعیین  کمیته  اینکه  از  بعد 
را از رسیدگی به پرونده شجاع خلیل زاده خارج و 
اعلام کرد که صلاحیت رسیدگی به این پرونده را 
ندارد، این پرونده به کمیته استیناف برده شد. اما 
جالب تر اینکه استیناف رای تعیین وضعیت را قبول 
وضعیت  تعیین  به  را  پرونده  این  دیگر  بار  و  نکرد 
برگرداند تا این پرونده را بررسی کرده و رای صادر 

کند.
حالا هم این پرونده در کمیته تعیین وضعیت 
قرار دارد و دیروز در اخبار شنیده شد که از باشگاه 
خلیل زاده  شجاع  پرونده  موضوع  برای  پرسپولیس 
لایحه جدید خواسته اند. نکته جالب اینکه از باشگاه 
پرسپولیس خبر می رسد که این درخواست کمیته 
و  به صورت غیررسمی مطرح شده  تعیین وضعیت 
عجیب تر اینکه پروسه بازگشت پرونده از استیناف 
اطلاع  به  رسمی  به صورت  نیز  وضعیت  تعیین  به 

باشگاه نرسیده است.
امیرساعد وکیل درخصوص این پرونده گفت: 
»ظاهرا برای این پرونده در کمیته تعیین وضعیت 
تقاضای لایحه شده است. این درست است که ما 
از این برای همین کمیته و استیناف لایحه  پیش 
به  پرونده  این  به  رسیدگی  روال  اما  بودیم  داده 
صورت  لایحه  درخواست  مجددا  که  است  شکلی 
بگیرد تا اگر اطلاعات یا مدارک جدیدی وجود دارد 

به پرونده اضافه شود.«
او ادامه داد: »واقعیت این است که نمی دانیم 
و  بیفتد  پرونده  این  برای  اتفاقی  چه  است  قرار 
تکلیف آن چه زمانی روشن می شود اما چیزی که 
تصور من است، این پرونده به زودی بین المللی  شده 

و در یک مرجع قضایی خارجی مطرح می شود.«
 وکیل بودیمیر منتظر عکس العمل بعدی 

باشگاه
خطرهایی  جدی ترین  از  یکی  بودیمیر  ماریو 
بود که طی ماه های اخیر و بعد از بسته شدن پرونده 
برانکو و دستیارانش، سرخ ها را تهدید می کرد. اما 
و  سرخ ها  هیات مدیره  در  صدری  مجید  حضور  با 

ارگان های  و  شرکت ها  با  او  که  خوبی  ارتباطات 
خیلی  پرسپولیسی ها  که  شد  باعث  دارد،  مختلف 
این  مطالبات  از  توجهی  قابل  بخش  بتوانند  زود 
بازیکن کروات را پرداخت کرده و تا حدودی از بروز 

خطر جدی جلوگیری کنند.
شدن  بسته  می دانستند  که  سرخ  مدیران 
شرایط  این  در  باشگاه  انتقالاتی  و  نقل  پنجره 
هجمه ای  چه  است  تقویت  نیازمند  باشگاه  که 
اندازه  چه  تا  و  می کند  سرازیر  باشگاه  به سمت  را 
توان  تمام  از  ببرد،  فرو  بحران  در  را  آنها  می تواند 
و  نقل  پنجره  بسته شدن  از  جلوگیری  برای  خود 
نشان  با  توانستند  و  کردند  استفاده  انتقالاتی شان 
روند  بودیمیر،  وکیل  به  خود  نیت  حسن  دادن 

پرداخت کامل این مبلغ را عقب بیندازند.
اما اینکه چه زمانی قرار است مبلغ بعدی به 
هنوز  آیا  اینکه  اصلا  و  واریز شود  بودیمیر  حساب 
خطری سرخ ها را تهدید می کند یا نه موضوعی بود 
که با امیرساعد وکیل مطرح کردیم. او در این باره 
با شما  این لحظه که  به »فرهیختگان« گفت: »تا 
نداریم که وکیل بودیمیر  صحبت می کنم اطلاعی 
به فیفا نامه ای زده که روند پرداختی ها به چه شکل 
اقدامی  اگر  است  مسلم  که  چیزی  اما  نه.  یا  بوده 
و  می زد  ایمیل  ما  به  فیفا  قطعا  بود  شده  انجام 

باشگاه را از آن با خبر می کرد.«
او ادامه داد: »با فرض اینکه وکیل بودیمیر به 
این موضوع به کمیته  باز هم  نامه زده است،  فیفا 
برگزار  آن  برای  جلسه ای  و  می رود  فیفا  انضباطی 
پرداخت  برای  باشگاه  اقدام  به  توجه  با  و  می شود 
بخشی از مطالبات این بازیکن، زمان جدیدی برای 

تسویه حساب درنظر گرفته می شود.«
مهلت  اینکه  از  پیش  »من  افزود:  وکیل 
صفحه  در  برسد  سر  بود  ژانویه   31 که  پرداخت 
شخصی ام اطلاع رسانی کردم و گفتم که حتی اگر 
این مبلغ در این بازه زمانی پرداخت نشود باز هم 
پنجره مان بسته نمی شود و با توجه به اینکه پرونده 
بود،  برگشته  فیفا  انضباطی  کمیته  به   CAS از 
قرار  پرسپولیس  باشگاه  اختیار  در  جدیدی  زمان 
متاسفانه  اما  پرداخت شود.  بدهی  این  تا  می گیرد 
برخی افراد مغرضانه درخصوص این پرونده صحبت 
باشگاه  هواداران  که  بودند  باعث شده  و  می کردند 

دچار نگرانی شوند.«
 پرونده النصر و خطر غرامت بزرگ در کمین 

باشگاه!
بعد از اینکه پرسپولیسی ها با رسیدگی خارج 
 CAS دادگاه  در  النصر  شکایت  پرونده  نوبت  از 
مخالفت کردند، این تیم توانست بدون دغدغه در 
این  اما  برود.  به میدان  قهرمانان آسیا  لیگ  فینال 
دادگاه  این  در  پرونده  این  که  نشده  باعث  اتفاق 
باید  به زودی  سرخ ها  می رسد  به نظر  و  شود  بسته 
آماده  پرونده  این  برای  را  جدیدی  دفاعی  لایحه 

کنند.
انجام رقابت فینال لیگ  با توجه به  اینکه  اما 
کمکی  چه  پرونده  پیگیری  این  آسیا،  قهرمانان 
می تواند به باشگاه عربستانی بکند، موضوعی است 
که شاید برای هواداران پرسپولیس جالب باشد. در 
این خصوص شنیده می شود که اگر پرسپولیسی ها 
نتوانند رای CAS را به نفع خودشان کنند، غرامتی 

سنگین انتظار این باشگاه را می کشد.
النصری ها هم حالا با استخدام 4 وکیل خبره 
به دنبال پیروزی در این پرونده و دریافت این غرامت 
هستند. این جریمه به دلیل ضررهایی است که این 
تیم از بابت هزینه اسکان، ترانسفر و عدم حضور در 
این مرحله  به  مربوط  پاداش های  دریافت  و  فینال 
را متوجه  زیادی  متحمل شده و می تواند خطرات 

باشگاه پرسپولیس کند.
وکیل باشگاه در این خصوص به »فرهیختگان« 
گفت: »من فکر می کنم در پرونده النصر تا حدودی 
برخی از دوستان کم لطفی کردند. چون این پرونده 
بسیار مهم و حیاتی بود و کسی به اندازه اهمیتش 
به آن بها نداد. ما حتی تا شب قبل از بازی هم این 
بیم را داشتیم که با یک نامه دیدار فینال را عقب 
با دفاعیات ما این مشکل  بیندازند ولی خداراشکر 

ختم به خیر شد.«
این  برای  باید  »به زودی  کرد:  خاطرنشان  او 
پرونده از خودمان دفاع کنیم و مشغول تهیه لایحه 
قوی و بی نقص باشگاه هستیم و امیدواریم که مثل 
چند مرحله قبل، این بار هم از این پرونده سربلند 
در  را  بزرگ  حقوقی  پیروزی  یک  و  شویم  خارج 

CAS برجای بگذاریم.«
 پرونده آل کثیر به  CAS نمی رفت 

محرومیتش تشدید می شد
دیوان  در  همچنان  هم  آل کثیر  عیسی  پرونده 
عدالت ورزش در جریان است و با اینکه حدود کمتر از 
2 ماه تا پایان محرومیت او باقی مانده اما هنوز دادگاه 

این پرونده تشکیل نشده و حکمی صادر نشده است.
که  می شود  شنیده  پرونده  این  درخصوص 
ماه دیگر  تا 3  بازیکن حدود 2  این  احتمالا حکم 
به  آل کثیر  محرومیت  زمان  آن  در  و  شود  صادر 
شنیده  کنار  و  گوشه  از  اما  است.  رسیده  پایان 
 CAS در  پرونده  این  به  اگر سرخ ها  که  می شود 
در  بازیکن  این  به دلیل حضور  نمی شدند،  معترض 
پرسپولیس،  بازی های  از  یکی  از  قبل  اردوی شب 
آل کثیر  محرومیت  که  داشت  وجود  امکان  این 
پرونده  این  بردن  با  پرسپولیسی ها  و  شود  تشدید 
بیشتر  محرومیت  این  از  ورزش،  عدالت  دیوان  به 

جلوگیری کردند.

به »پژمان« گیر بدهید به فوتبالش نه
هوشدن دیروز، تشویق امروز؛ هر دو برای پژمان 
جمشیدی به یک اندازه تلخ است! فوتبالیست قدیمی 
که حالا سال هاست در عرصه تئاتر و سینما مشغول 
به فعالیت است، همچنان باید با این تلنگر مواجه 
نقره ای  پرده  روی  را  عده ای  جای  گویی  که  شود 
روزهای  شاید  پژمان جمشیدی  است.  کرده  تنگ 
تلخ و شیرین بسیاری را در عرصه حرفه ای تجربه 
کرده باشد، ولی بدون تردید او دو روز ویژه را از یاد 
نخواهد برد؛ روزی که هو شد و روزی که تشویق. 
دست بر قضا، هم آن هو شدن و هم این تشویق شدن، 
اولی  را رقم زده اند؛  برایش لحظات سختی  هر دو 
مربوط به سی و ششمین جشنواره فیلم فجر است که 
او برای بازی در فیلم سوءتفاهم، ساخته احمدرضا 
مکمل  بازیگر  جایزه  دریافت  کاندیدای  معتمدی، 
نقش مرد شد. آن روز وقتی محمدرضا فروتن نام 
پژمان را به عنوان کاندیدا خواند، خنده از روی تمسخر 
عده ای از خبرنگاران و حضار در سالن آن قدر بلند بود 
که مجبور شدند تذکر دهند تا جو آرام شود! دومی 
اما مربوط به همین یکی، دو روز گذشته است؛ جایی 
فیلم »خط  برگزاری نشست رسانه ای  او حین  که 
فرضی«، به  واسطه طرح سؤالی غیرمنصفانه از سوی 
یکی از حاضران در نشست، متهم به »تلاش برای 
دیده شدن به هر قیمت« و از آن بدتر اینکه حضورش 
در عرصه سینما ماحصل آشنایی اش با کارگردانی 
در یک پارتی شبانه دانسته شد! این بار اما حضار در 
سالن در اعتراض به موضوع مطرح شده، به تشویق 
پژمان جمشیدی پرداختند تا شاید خاطره تلخ آن 
هوشدن برایش از بین برود. ولی مشکل همچنان 
پابرجاست و عده ای آگاهانه نمی خواهند بپذیرند که 
بازیگری از حرفه ای دیگر دارد در عرصه سینما هم 
می درخشد. نکته جالب اما پاسخ پژمان جمشیدی به 
فرد سؤال کننده بود که با کلماتی مؤدبانه و مناسب 
و با مرتبط کردن آن به ماجرای فوت مهرداد میناوند 
و علی انصاریان بیان شد. پژمان گفت: »نمی خواهم 
بحث را عرفانی یا مظلوم نمایی کنم یا جواب شما را 
بدهم، می خواهم یک بحث خیلی بی ربط بکنم که از 
دو روز گذشته خودم به آن فکر کردم. درخصوص 
قسمت دوم سؤال شما، اگر کسی من را نشناسد 
نه  است.  با ارزش  برایم خیلی  زندگی  می کند  فکر 
آن قدری که شما فکر می کنید، دیده شدن برایم مهم 
است، نه زندگی این قدر برایم مهم است که بخواهم 
برای دیده شدن چنین کاری کنم. نه فوتبال را به 
این دلیل انتخاب کردم، نه سینما را. در این چهار، 
پنج سالی که من در جشنواره فجر هستم، تا حالا 
نقد شخصی از خودم ندیده بودم؛ یعنی اگر مثلا در 
سوء تفاهم هم من کاندیدا شدم، در خصوص فیلم نقد 
می نوشتند و در گوشه ای از آن نیز درباره بازی من. 
یا در فیلم های دیگر مثل خوب بد جلف و... . سه روز 
پیش ظهر، چون خیلی در اینستاگرام کم می روم و 
الان خیلی چک نمی کنم، یکی از دوستان سر صحنه 
فیلم برداری به من گفت یک نفر یک نقد خیلی خوب 
و یک صفحه ای برایت نوشته است. خیلی خوشحال 
شدم، چون یک نقد شخصی و صرفا به خاطر بازی 
من در فیلم شیشلیک بود. به محض اینکه آن نقد 
فوت  بعدی همان خبر،  را خواندم، صفحه  و خبر 
علی انصاریان بود. وقتی ما در این دنیا داریم زندگی 
برایم  به قدری  می گویید  که  اینها  همه  می کنیم، 
بی ارزش است که این موضوع سه روز پیش تلنگری 
به من زد که بدنم لرزید. وقتی یک تعریف از خودم 
دیدم و خبر بعدی در خصوص فوت علی، دوست 
با ارزش  برایم  آن قدر  زندگی  بنابراین  بود.  عزیزم 
بازی  فیلم  دیده شدن  برای  کنید  فکر  که  نیست 
می کنم، نه، من خودم را سرگرم می کنم«. اگرچه 
روز گذشته چهره های زیادی از عرصه سینما درباره 
صفحات  در  جمشیدی  پژمان  هنری  توانایی های 
مجازی مطلب نوشته و از او حمایت کرده اند، ولی به 
نظر می رسد بی انصافی ها درباره پژمان تمامی ندارد. 
این را که پژمان آدم توانمندی در سینما باشد یا 
نه، کارشناسان امر راحت تر می توانند نظر دهند، ولی 
اینکه در جشنواره فیلم فجر این سؤال مطرح شود که 
»در فوتبال که موفق نبودید و به جایی نرسیدید...« 
و بعد نتیجه گیری شود که پژمان دنبال دیده شدن 
است، مصداق بی عدالتی است. دست کم در زمینه 
فوتبال می توان گفت کاملا بی انصافی است؛ مشخص 
نیست منظور از موفق نبودن در فوتبال چیست؟ آیا 
دیده شدن به عنوان چهره ای جذاب و تماشاگر پسند 
یا رسیدن به موفقیت درون زمین؟ پژمان ستاره ای 
که بخواهد هواداران را روی سکو به وجد بیاورد نبود، 
ولی به عنوان یک بازیکن فوتبال به هر چیزی که یک 
فوتبالیست ایرانی آرزویش را دارد، رسید؛ بازی در 
یکی از دو تیم مطرح پایتخت و البته حضور در تیم 
ملی. پژمان کارش را در فوتبال از کرج شروع کرد 
و آن وقت ها که هنوز خیلی مد نبود بازیکن فوتبال 
درس بخواند و در زمین هم بدرخشد، وارد دانشگاه 
شد. جوانان وقت کرج که عشق فوتبال بودند، همگی 
بدون تردید دنبال این بودند که روزی مثل پژمان 

جمشیدی در زمین فوتبال بدرخشند. 
او با حضورش در دانشگاه، موفق شد بازوبند 
کاپیتانی تیم دانشجویان ایران را هم بر بازو ببندد 
ریشه دارترین  از  یکی  سایپا،  تیم  راهی  هم  بعد  و 
بازی های خوبش  ایران شود.اتفاقا  فوتبال  تیم های 
وقت  سرمربی  پروین،  علی  چشم  سایپا،  در 
می دانند  خیلی ها  هم  هنوز  گرفت.  را  پرسپولیس 
علی پروین مربی ای نبود که بدون دلیل بازیکنی را 
در پرسپولیس بازی دهد، ولی پژمان آن قدر توانایی 
بگیرد.  را  پرسپولیسی ها  سلطان  چشم  که  داشت 
او بازی های زیادی را برای پرسپولیس انجام داد و 
چه بسا اگر اختلافش با علی پروین نبود، می توانست 
سال های بیشتری را با پیراهن باشگاهی که می گفت 
عشق دوران فوتبالی اش است، سپری کند. با این حال، 
پژمان  تا  شد  باعث  به وجود آمده  سوءتفاهم های 
جمشیدی از پرسپولیس جدا شود و بعدا تجربه بازی 
در تیم های پاس، استیل آذین، فولاد و البته ابومسلم 
را هم به دست بیاورد. پژمان البته در روزهایی که 
هرگز کسی فکرش را هم نمی کرد، به پیراهن تیم 
ملی رسید؛ روزهایی که تصور می شد برای پرشدن 
فهرست 40 نفره به اردوی بلاژویچ آمده است، ولی 
آن قدر در تمرینات تیم ملی جان کند تا بالاخره بلاژ 
راضی شد این جوان می تواند به درد تیمش بخورد. 
پژمان مجموعا 14 بار پیراهن تیم ملی را به تن کرد 
به عنوان یک مدافع یک گل ملی  این مدت  و در 
دارد که داستان آن گل هم برای خودش یک فیلم 

سینمایی است.

خشم مدیران استقلال؛ 
معترض ها پول گرفته اند

طی  استقلال  بازیکنان  به  پرداختی  بحث 
راه  به  زیادی  صدای  و  سر  گذشته  روزهای 
بازیکنان  برخی  تا  شد  باعث  حتی  و  انداخته 
نساجی  مقابل  برد  از  بعد  تیم  این  سرشناس 
پول  پرداخت  در  مدیریت  اقدامات  به  نسبت 
موضع گیری تندی انجام بدهند و نسبت به عدم 

پرداخت پول گلایه کنند.
است  این  مهم  نکته  اما  شرایط  این  در 
یکدیگر  با  استقلال  بازیکنان  دریافتی  مبلغ  که 
تفاوت های فاحشی دارد. طبق گفته امروز احمد 
مددی در استقلال بازیکنی وجود دارد که فقط 
12 درصد از قراردادش را گرفته و از طرف دیگر 
این  گرفتند.  پول  درصد   67 تا  نفرات  برخی 
ترین  اصلی  بازیکنان  به  پرداختی  در  اختلاف 
موضوعی است که حالا دردسرساز شده و مدیران 

باشگاه را وارد یک بحران جدی کرده است.
استقلال  کاپیتان  غفوری  وریا  رو  این  از 
در  و  است  ناراحت  موضوع  همین  بابت  نیز 
مصاحبه ای که امروز با یکی از روزنامه ها انجام 

داد هم بشدت نسبت به اتفاقات گلایه کرد.
برخی  از  استقلال  باشگاه  مدیران  اما  حال 
بازیکنان تیم شان که بعد از برد مقابل نساجی 
ناراحتی  دلیل  دارند.  گلایه  کردند  مصاحبه 
این  مدیره  هیات  اعضای  و  باشگاه  مدیران 
در  نساجی  با  بازی  از  بعد  که  نفراتی  که  است 
مسائل  به  نسبت  آزادی  ورزشگاه  میکسدزون 
نسبتا  دریافتی  همگی  کردند،  مصاحبه  مالی 

خوبی داشته اند.
باشگاه  مدیران  از  یکی  اعلام  اساس  بر 
با  بازی  از  بعد  که  بازیکنانی  بین  از  استقلال 
غیر  به  کردند،  صحبت  ها  دوربین  با  نساجی 
قرارداد  از  درصد   20 که  شجاعیان  داریوش  از 
اش  گذشته  سال  طلب  اما  گرفته  را  امسالش 
در ابتدای فصل تسویه شده، بقیه بازیکنانی که 
گفت و گو داشتند از سالهای قبل طلبی ندارند و 
از پول امسال هم حدود 40 درصد پول گرفته اند.
همین موضوع باعث ناراحتی مدیران باشگاه 
اعتقاد  باشگاه  این  مدیران  است.  شده  استقلال 
دریافتی  سایرین  به  نسبت  که  بازیکنانی  دارند 
نگشودند  سخن  به  لب  هنوز  داشتند  کمتری 
و  بالا  قراردادهای  با  بازیکنان  برخی  اینکه  و 
دریافتی بهتر بخواهند از مشکلات گلایه کنند، 

درست نیست.
مدیره  هیات  جلسه  در  دیگر  سوی  از 
پرداختی ها بحث شده  استقلال درباره موضوع 
است. یکی از مسائل دیگری که موجب ناراحتی 
که  است  این  شده  مدیرعامل  و  مدیره  هیات 
فصل  پایان  آستانه  در  پیش  سال  تا  استقلال 
فقط 40 درصد به بازیکنانش پول داده و الان در 
بهمن ماه خیلی از ستاره های این تیم 40 درصد 
پول گرفته اند و چندنفری که از قضا اعتراضی هم 

نداشته اند دریافتی شان کمتر است.
در کنار تمام مسائل اما موضوع وریا غفوری 
روزهای  طی  اگرچه  است.  متفاوت  سایرین  با 
گذشته هجمه های زیادی علیه کاپیتان استقلال 
به وجود آمده اما مساله اینجا است که ناراحتی 
غفوری بیراه هم نیست. غفوری اگرچه بعد از برد 
مقابل نساجی مصاحبه ای درباره مشکلات نکرد، 
اما او شاید تنها بازیکن کنونی استقلال محسوب 
می شود که از 3 سال پیش هم طلبکار است و به 

حق مطالباتش را درخواست می کند.
در هر حال انتظار همه اعضای تیم استقلال 
این است که در وهله اول دریافتی همه بازیکنان 
کمتر  پرداخت  در  ها  اختلاف  و  شود  یکسان 
باید  استقلال  مدیران  هم  دوم  مرحله  در  شود. 
 50 به  را  بازیکنان  به  پرداختی  فصل  نیم  تا 
درصدبرسانند تا حتی بازیکنانی که بند جدایی 
در صورت عدم دریافت 50 درصد دارند نتوانند 
یک طرفه قراردادشان را فسخ کرده و جدا شوند.
باید منتظر ماند و دید طی روزهای آینده 

چه اتفاقاتی در این باره رخ خواهد داد.

سکوت کربکندی درباره عملکرد رضایی شکست
قطع  درباره  آهن  ذوب  باشگاه  سخنگوی  کربکندی  رسول 
همکاری با رحمان رضایی توضیحاتی داد. کربکندی گفت: شرایطی 
قطع  به  تصمیم  سلیمان  مسجد  نفت  با  بازی  از  قبل  که  آمد  پیش 
همکاری گرفته شد و با توجه به اینکه داور یک گل سالم ذوب آهن را 
مردود اعلام کرد مسئولان باشگاه تصمیم گرفتند این بازی را برد به 
حساب آورند و با برد نساجی به اعتماد به نفس کافی رسیدند تا اینکه 
بعد از شکست مقابل سپاهان تصمیم به پایان همکاری گرفته شد و در 
همه جای دنیا مرسوم است وقتی تیم نتیجه نمی گیرد نیاز به شوک 
است که ما این کار انجام دادیم و این نکته را عرض کنم که این اتفاق 
می توانست هفته ششم یا هفتم بیفتد ولی هیات مدیره فرصت زیادی 
به رحمان رضایی داد که متاسفانه نتوانست انتظارات را برآورده کند.

سخنگوی باشگاه ذوب آهن در پاسخ به این که چرا این تیم در 
چند سال گذشته در پایین جدول قرار دارد و برای نیفتادن می جنگد، 
عنوان کرد: بخشی به تغییر مدیریت و بخشی از آن به از دست دادن 

بازیکنان کلیدی که از تیم جدا شده اند برمی گردد.
علیه  رضایی  رحمان  مصاحبه  درباره  آهن  ذوب  پیشکسوت   
کربکندی و گزینه های احتمالی سرمربی گری ذوب آهن گفت: از آن 
روز که رحمان رضایی مصاحبه کرد تا الان من جواب ایشان را ندادم 
چون اگر جوابش را می دادم ذوب آهن لطمه می خورد و از این کار 
امتناع کردم. از روز اول که رحمان رضایی به ذوب آهن پیوست، من 
در باشگاه نبودم که موافق یا مخالف حضور ایشان باشم و بعد ازاینکه 
تمرینات ابتدای فصل شروع شد و تیم شکل گرفت من به عضویت 
هیات مدیره در آمدم و تاکید می کنم زمان انتخاب سرمربی در ابتدای 
فصل اصلا و ابدا هیچگونه دخالتی در کار ذوب آهن نداشتم و بعد از 
آن بیانیه ای از سوی هیات مدیره تنظیم شده بود که من به عنوان 
سخنگوی باشگاه وظیفه داشتم مصوبات هیات مدیره را اعلام کنم و 
اشتباه رحمان رضایی این بود که فکر می کرد مصوبه را من تنظیم 
کرده ام و اعلام آن هم برعهده ی من است در حالی که به من دستور 

داده می شد که رسانه ای شود و آن را رسانه ای می کردم.
کربکندی در ادامه افزود: رحمان رضایی اخلاق را زیر پا گذاشت 
آهن  ذوب  بخاطر  که  کرد  من  به  هایی  توهین  و  زد  هایی  حرف  و 

گذشت کردم و سعی کردم در این دعوا رو در رو قرار نگیرم.
های  گزینه  اینکه  به  پاسخ  در  آهن  ذوب  مدیره  هیات  عضو 
جانشینی رضایی مشخص شده یا خیر و این که مشخصا در بازی با 
مس رفسنجان مربی موقت بر روی نیمکت خواهد نشست یا سرمربی 
یا چهار گزینه در حال مذاکره  با سه  تاکید کرد:  انتخاب می شود، 
هستیم و هیچ کدام قطعی نشده است و قبل از این هم با هیچ مربی 
صحبت نکرده بودیم و قرار بر این نبود که اگر تیم نتیجه گرفت دست 
انتخاب  پیرامون  را  نهایی  نظر  فنی  کمیته  بزنیم.  سرمربی  تغییر  به 
یکی از این سه گزینه که اسمی از آنها نمی توانم بیاورم می دهد و 

آن انتخاب می شود.
الهامی و  اینکه ساکت  ایران در خصوص  ادامه مجری رادیو  در 
علیرضا منصوریان جزو گزینه های ذوب آهن هستند یا خیر گفت: 
اگر می خواستم اسم بیاورم که همان ابتدا گزینه های مد نظر باشگاه 

را اعلام می کردم و نمی توانم اسمی بیاورم.
کربکندی درباره اینکه ممکن است خودتان دست بکار شوید و 
با توجه به رزومه خوبی که در ذوب آهن دارید سرمربی گری ذوب 
آهن را عهده دار شوید به رادیو ایران گفت: امکان ندارد چنین اتفاقی 
بیفتد و از روزی که به ذوب آهن برگشتم تحت هیچ شرایطی فکر 

قبول  و  ندارم  سر  در  گری  مربی 
نمی کنم و هر کادر فنی که انتخاب 
صورت  به  بتوانند  باید  شوند  می 
ادامه دهند و  به کار خود  مستقل 
نظر  در  نباید  آن  برای  بالا سر  آقا 
نگرفت  نتیجه  اگر  فردا  بگیریم که 
را  آنها  و  نکند  توجیه  را  ، ضعفش 

عنوان  هر  یا  فنی  مدیر  عنوان  به  که  دیگر  شخصی  گردن  بیندازد 
دیگری به او مشورت می داده است.

به  ایران خطاب  رادیو  از  ایران”  برنامه “ورزش  پایان مجری  در 
رحمان  توسط  خوانده  پدر  لفظ  از  استفاده  دلیل  پرسید  کربکندی 
رضایی آیا دخالت های شما در بحث فنی بود؟ که کربکندی پاسخ 
مربی گری  تفکر  اصلا  که  گفتم  جمله  یک  فقط  ایشان  به  من  داد: 
ندارم و تنها می توانم تجربیاتم را در اختیارت قرار دهم که اگر تمایل 
داشتی می توانی از تجربیات من استفاده کنی و از آنجا که تشخیص 
از تجربیات بنده استفاده کنند حتی به مباحث  دادم دوست ندارند 

فنی نزدیک نشدم. 
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